

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带法律责任。

证券代码:688060 证券简称:云涌科技

江苏云涌电子科技股份有限公司

2022 年度报告

Table with 2 columns: Item, Amount. Summary financial data including revenue, profit, and dividends.

Table with 2 columns: Item, Amount. Detailed balance sheet data for assets and liabilities.

Table with 2 columns: Item, Amount. Detailed cash flow statement data.

公司本次激励计划首次授予的激励对象共114人，其中6人已离职，不再具备激励对象资格...

Table with 2 columns: Item, Amount. Non-recurring items and their impact on financial statements.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

公司负责人:高南主管会计工作负责人:张艳荣会计机构负责人:张艳荣

三、本次回购的具体情况 (一)授予日期:2021年3月26日 (二)归属人数:169,504股

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号——非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为经常性损益项目的说明

Table with 3 columns: Item, Amount, Reason. Classification of non-recurring gains/losses.

江苏云涌电子科技股份有限公司 2021年限制性股票激励计划

首次授予部分第一个归属期符合归属条件的公告

Table with 3 columns: Rank, Name, Amount. List of incentive recipients and their shares.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 3 columns: Rank, Name, Amount. List of incentive recipients and their shares.

七、法律意见书结论性意见 综上所述，本所认为，截至本法律意见书出具之日，公司本次回购和本次作价事项已取得了现阶段必要的授权和授权，符合《管理办法》《上市规则》《业务规则》以及《激励计划（草案）》的相关规定...

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

三、激励对象考核目标 激励考核目标A 激励考核目标B 激励考核目标C

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

江苏云涌电子科技股份有限公司 董事会 2022年4月30日

其他限售事项 激励对象若发生关于公司报告期经营情况的其他重要信息

公司负责人:高南主管会计工作负责人:张艳荣会计机构负责人:张艳荣

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

江苏云涌电子科技股份有限公司 董事会 2022年4月30日

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

三、激励对象考核目标 激励考核目标A 激励考核目标B 激励考核目标C

江苏云涌电子科技股份有限公司 董事会 2022年4月30日

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

三、激励对象考核目标 激励考核目标A 激励考核目标B 激励考核目标C

江苏云涌电子科技股份有限公司 董事会 2022年4月30日

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

三、激励对象考核目标 激励考核目标A 激励考核目标B 激励考核目标C

江苏云涌电子科技股份有限公司 董事会 2022年4月30日

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

三、激励对象考核目标 激励考核目标A 激励考核目标B 激励考核目标C

江苏云涌电子科技股份有限公司 董事会 2022年4月30日

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

Table with 2 columns: Item, Amount. Financial statement adjustments and other items.

三、激励对象考核目标 激励考核目标A 激励考核目标B 激励考核目标C

江苏云涌电子科技股份有限公司 董事会 2022年4月30日